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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  

Zápis                                        Z7/017 
 

ze 17. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 14.09.2017  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih, Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny 08.09.2017  
                   + e -mailem odkaz: xxx 
 
Materiály rozdané u prezence:  
Nové znění bodu 9.2 (Stanovisko ke zpracované studii MČ Brno-jih), 10.1 (Projednání 
„Pravidel  pro výběr žadatelů o pronájem obecního bytu a bytovou náhradu v MČ Brno-jih“) 
 a bodu 12.2 (Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. ……/2017), 
„Rekonstrukce a modernizace areálu Jižanského dvorku (1. stávající stav areálu, 2. studie 
členění prostoru a  aktivit zookoutku), obálky s přístupy k webu.  
 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí roku 2017 
4. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu za 2. čtvrtletí 2017 
5. Doplnění seznamu investičních akcí MČ Brno-jih 2017 
6. Rozpočtová opatření  
7. Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2019-2023 
8. Změna zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – svěření majetku ve vlastnictví zřizovatele 

příspěvkové organizaci 
9. Změny ÚPmB 
10. Kritéria pro přidělení obecních bytů bez pohledávky a závazků 
11. Prodej, směna majetku města Brna 
12. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
13. Různé 

 
Přítomni:  17 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:   Bc. Hana Vilámová (omluvena) 
                            p. Roman Rektořík (omluven) 
    
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.05 h – stav 17 členů ZMČ Brno-jih. 

Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 17. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 08.09.2017 + e-mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny.  

                  
1.1 Program zasedání 
Hlasování:  pro – 17        proti – 0           zdržel se – 0 
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Program zasedání byl schválen 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Anna Böhmová 
p. Petr Kittner 

Hlasování:  pro – 16        proti – 0           zdržel se – 1 
 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni pí Ing. Anna Böhmová a p. Petr 
Kittner. 
 
1.3 Schválení zápisů 15. ZMČ Brno-jih  Z7/015 ze dne 23.03.2017                                           

a  16. ZMČ Brno-jih  Z7/016 ze dne 14.09.2017                              
 
Nebyly vzneseny námitky k zápisům ZMČ Brno-jih Z7/015 a ZMČ Brno-jih Z7/016 – 
považují se zápisy za schválené (není nutné hlasovat). 
 
Zápis 15. ZMČ Brno-jih Z7/015 byl schválen bez připomínek.  
Zápis 16. ZMČ Brno-jih Z7/016 byl schválen bez připomínek. 
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 18,05-18,20 h 
 
Pí Komárková (ředitelka MŠ Zelná) – Dotaz ohledně řešení stížnosti na svou osobu (neblahé 
přijetí) od zaměstnanců školky při nástupu do funkce. Zaměstnankyně se veřejně vyjadřovaly, 
že chtějí docílit mého odvolání a v této situaci byla na mě podána stížnost ze strany rodičů. 
Českou školní inspekcí bylo konstatováno, na jakou úroveň se dostala škola za minulého 
vedení, na velice nízkou. V této situaci pan Ing. David Rotrekl tuto stížnost rozeslal e-mailem 
všem ředitelkám na Brno-jih a já bych se ho chtěla zeptat, proč tak učinil, jelikož mě velice 
profesně a osobnostně poškodil. Domnívám se, že spolupráce mateřské školy a městské části 
by takto vypadat neměla. Dosud se mi nedostalo žádné omluvy od pana Ing. Davida Rotrekla 
a chtěla bych od něho vyjádření proč takto učinil? 
 
p. Ing. David Rotrekl – Stížnost jsem neposílal, pouze jsem ověřoval od ostatních ředitelek 
škol (na což mám jako radní právo) na základě informací od zaměstnanců a občanů, že to co 
se děje na MŠ Zelná, jestli se děje i na ostatních školkách. Pouze jsem se informoval. 
 
pí Komárková – P. Ing. David Rotrekl se neinformoval, ale tam napsal, že se zasadíte o řešení 
této situace. Se mnou jste vůbec tuto stížnost neřešil ani nikdo z městské části. Porušil jste 
jednoznačně zákon. Stížnost s mým jménem jste poslal neoprávněně osobám, kterým to 
nenáleží a mě jste takto poškodil jak profesně, tak osobnostně. Dávám školu dohromady tak 
abych ji dostala na úplně jinou úroveň, ale takto se mi to nemůže podařit. Proč jste neposlal 
ten e-mail mně, proč jste mě nekontaktoval? 
 
p. Ing. David Rotrekl – Jen jsem se informoval, že co se děje na vaší školce, jestli je normální. 
Dověděl jsem se, že to normální není. Požádali mě rodiče, zaměstnanci a voliči o pomoc. 
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pí Komárková – Je to velice neprofesionální, porušil jste jednoznačně zákon – jak se řeší 
stížnosti. 
 
p. Ing. David Rotrekl – Neporušil jsem zákon, jen jsem se informoval. My jsme spolu hovořili 
na radnici. Není to věc rady, řešil jsem to sám, když mě rodiče a zaměstnanci požádali o 
pomoc. Propustila jste většinu starého personálu. 
 
pí Komárková – To tak ale není. Neinformujete se tak jak byste měl a necháte se ovlivňovat 
něčím jiným. 
 
p. starosta – Já jsem také od pí Komárkové stížnost obdržel, prošetřil a připravil dopis, který 
jsem sice slíbil minulý pátek a zítra bude ode mne odcházet. Slovní vyjádření k tomu jsem 
Vám již poskytl v tom stejném duchu. 
 
pí Ing. Böhmová – Chci se zeptat na procesní chyby. Jestli vznikl nějaký problém, proč se tím 
nezaobírala školská komise? Radní, který má tyto věci na starosti? Proč se tím problémem 
nezabývali radní za školství? 
 
p. starosta – Řešil, právě jsem odpověděl. Ihned jsem řešil. Nejsem tak rychlý jako když 
odešlete e-mail. 
 
pí Komárková – Stížnost byla odeslána 24.05.2017. 
 
p. Ing. David Rotrekl – Chci ještě dodat, že z toho katastru pocházím a jako na radního se na 
mě zděšení rodiče a zaměstnanci obrátili. 
 
Občanka – Letošní léto bylo nějak moc ohňostrojů v Heršpicích. Během prázdnin. Kdo to 
povolil? 
 
p. starosta – Žádné ohňostroje jsme nepovolovali, při rušení nočního klidu volat Městskou 
policii. 
 
p. Ponížil – Neplatí náhodou vyhláška, že se nesmí dělat ohňostroje mimo Silvestra? 
 
p. starosta – Pokud to tak je tak se může volat Městská policie i před 22,00 hod. 
 
Jelikož nebyly vzneseny ze strany občanů další dotazy, ukončil p. starosta tento bod jednání – 
18,20 h. 
 
 
 

ad 3) Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí roku 
2017 

 
 

3.1  Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí roku 2017  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 

 
Zdůvodnění: 
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V souladu s novelou zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 
konkrétně § 4 odst. 8 písm. w), který stanoví, že prováděcí právní předpis upraví požadavky 
na organizaci schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob 
poskytování součinnosti osob zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo 
financí vydáním „Vyhlášky o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 
vybraných účetních jednotek“ vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování 
účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, ze dne 22.07.2013. Vydáním 
vyhlášky se naplňuje ustanovení § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, 
v platném znění.  
Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění 
zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), oba v platném znění.   
Podle zákona č. 128/2000 Sb., § 84 odst. 2 písm. b) je zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo 
jiné schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 
 
Obsah:  
A. Podklady pro schválení účetní závěrky 
     1.Mezitímní účetní závěrka  
        1.1 Rozvaha - ke 30. 6. 2017 
        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30. 6. 2017  
        1.3 Příloha – ke 30. 6. 2017 
        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30. 6. 2017 - nepovinné 
        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30. 6. 2017 - nepovinné 
     2. Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům 
     3. Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30. 6. 2017  
      
 
Předložení informativní zprávy: (projednáno na RMČ Brno-jih R7/081 dne                           
23. 8. 2017) 
RMČ Brno-jih bere na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 6. 2017, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky. RMČ Brno-jih postupuje materiál ZMČ Brno-jih na 
vědomí.  
 
 
Předložení informativní zprávy: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 6. 2017, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky.  
 

 
ad 4) Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu 

za 2. čtvrtletí 2017 
 
4.1 
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Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 
2. čtvrtletí roku 2017 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 
 

Komentář:  
Na základě novely zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů                 
§ 15 je územní samosprávný celek povinen vykonávat kontrolu svého hospodaření po celý 
rozpočtový rok.  
 
Přílohy: 
Příloha č.1 – tabulky plnění rozpočtu za 2. čtvrtletí roku 2017 
 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
Na 81. zasedání dne 23. 8. 2017 RMČ Brno-jih vzala na vědomí předloženou zprávu                       
o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí r. 2017                      
a postoupila tento materiál zastupitelstvu MČ Brno-jih. 
 
 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předloženou zprávu o vykonané kontrole hospodaření a 
plnění  rozpočtu MČ Brno-jih za 2.čtvrtletí r.2017 – viz příloha. 
                       
 

ad 5) Doplnění seznamu investičních akcí MČ Brno-jih 2017 
 
 

5.1 
Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné 
realizaci“. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 
 
Komentář: 
Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih doplňujeme „Seznam  investičních akcí v MČ Brno-
jih určených k postupné realizaci“, a to následovně:  
 
Kap. 714 - Školství  strana 1 
8. ZŠ Tuháčkova – modernizace IT sítě 
 
Kap.719 – Vnitřní správa                                                                                             strana 2 
24. Pořízení kompresoru včetně příslušenství  
 
Kap.739 – Místní hospodářství                                                                                    strana 2                                                                                    
23. Hrací prvky pro hřiště Zelná 
24. Hrací prvky pro hřiště v sídlišti 
 
Příloha: 
Příloha č.1 – Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci  
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Projednáno v RMČ Brno-jih: R7/081 konané dne 23.8.2017  
RMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 8 kap. 714 str.1, bod č. 24 kap. 719 str. 2 a body č. 23 a 24 
kap.739 str.2. RMČ Brno-jih postupuje tento materiál ZMČ Brno-jih. 
 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 8 kap. 714 str. 1, bod č. 24 kap. 719 str. 2 a body č. 23 a 24 
kap.739 str. 2.  
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
5.2 
Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné 
realizaci“. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání dne 06.09.2017 
 
Komentář: 
Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih doplňujeme „Seznam  investičních akcí v MČ Brno-
jih určených k postupné realizaci“, a to následovně:  
 
Kap. 714 - Školství  strana 1 
9. Mycí centrum černého a bílého nádobí ZŠ Tuháčkova 
 
Příloha: 
Příloha č.1 – Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci  
 
Komentář: 
přednesl p. Kittner, který předložil fotografie: 
Veškeré černé nádobí se na ZŠ Tuháčkova myje 20 let v jednom starém oprýskaném 
nerezovém dřezu. Již rok a půl nemohou sehnat na to místo člověka, který by to dělal, musí se 
drhnout ručně. Mělo se řešit již dávno. Co se týče výdejny tak je tam špatné rozmístění, 
myčka je na druhém konci místnosti, je stará asi 4 roky a byla dodána repasovaná a kapacitou 
nesplňuje požadavek této školní kuchyně. Ještě další problém je výdejna jídla na ZŠ 
Bednářova. Proto jsme jako první investiční akci zařadili ZŠ Tuháčkova, kde se udělá nové 
kapacitní umývání černého a bílého nádobí a myčku, která je v relativně dobrém stavu včetně 
jednoho malého konvektomatu a stolů přesuneme na ZŠ Bednářova a tím zde vybudujeme 
relativně dobrou výdejnu. Díky tomu se ušetří peníze. Školní kuchyně vaří v současnosti cca 
580-600 obědů a kapacitu má 800 obědů. Celková investiční částka určitě nepřesáhne 
1,100.000,- Kč vč. DPH. Cena je stanovena na parametry střední cenové kategorie 
v profesionální úrovni včetně kompletních prací. 
 
Proběhla rozprava, ve které vystoupili – p. starosta, Ing. Harant, p. Kittner, Mgr. Haluza, Ing. 
Böhmová.  
Dotaz Ing. Böhmové jestli je zápis z hygieny a je znalecký posudek. 
P. Kittner odpověděl, že to není dobré řešení. 
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Projednáno v RMČ Brno-jih: R7/082 konané dne 6. 9. 2017  
RMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 9 kap. 714 str.1. RMČ Brno-jih postupuje tento materiál ZMČ 
Brno-jih. 
 
Poznámka: 
Pan starosta Mgr. Ing. Daniel Kypr navrhl přímo na ZMČ úpravu bodu č.2 v kap.702 str.3 
„Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“, dle písemného 
podkladu. 
 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 
k postupné realizaci“ o bod č. 9 kap. 714 str.1 a úpravu bodu č.2 kap.702 str.3.  
 
 
Hlasování:     pro – 12         proti – 0         zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 
 

 
 
 

ad 6) Rozpočtová opatření 
 

6.1  Rozpočtové opatření č. 5/2017  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 77. zasedání dne 12.07.2017 

 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů o:  
- investiční transfery z FBV MMB na investiční akce “Plotní 61-rekonstrukce domu“, 

„Vybudování půdní vestavby v domě Pompova 11, zateplení domu“, „Rekonstrukce 
bytových jader v bytech po exekučním vyklizení“ 

 
Na straně výdajů: 
- se jedná především o přesuny mezi výdajovými položkami z rezerv kapitálových výdajů                  

a nespecifikovaných rezerv. Byly navýšeny položky na investiční akce „Rekonstrukce                    
a modernizace budovy ZŠ Bednářova 28“, „Rekonstrukce a modernizace budovy MŠ 
Hněvkovského 62“, „Multifunkční a dětské hřiště ul. Zelná“, navýšení příspěvku na provoz 
pro MŠ Hněvkovského 62 na nákup nábytkového vybavení do tříd, navýšení položky služeb 
j.n. v souvislosti se zvýšením nominální hodnoty stravenky ze 70,-- Kč na 85,-- Kč od                   
1. 8. 2017, a to pouze do výše 55% rozdílu nákladů hrazených organizací, navýšení a přesun 
položek týkajících se dovybavení nově zřízené JSDH a jejich provozních výdajů, přesun 
finančních prostředků z kultury na navýšení příspěvku pro PO Koupaliště Brno-jih na 
pořádání kulturní akce Jižanské slavnosti, navýšení investičních výdajů z prostředků FBV 
MMB na akce bytového odboru “Plotní 61-rekonstrukce domu“, „Vybudování půdní 
vestavby v domě Pompova 11, zateplení domu“, „Rekonstrukce bytových jader v bytech po 
exekučním vyklizení“  a ostatní přesuny dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih. 
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Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č. 5/2017 – tabulka. 
 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
RMČ Brno-jih RO č. 5/2017 odsouhlasila na 77. zasedání R7/077 konaného dne                  
12. 7. 2017  a  postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
Mgr. Haluza – dotaz: Zastupitelstvo dalo pravomoc RMČ o přesouvání financí v hodnotě 0,5 
mil. Kč aby to RMČ použila ve výjimečných případech. V tabulce je rekonstrukce a 
modernizace budovy MŠ Hněvkovského 62 – 0,5 mil. Kč, multifunkční dětské hřiště 0,5 mil. 
Kč, MŠ Zelná hřiště 0,5 mil. Kč. V minulém zastupitelstvu neprošlo na MŠ Hněvkovského 
3,250.000,- Kč, načež rada, aby to nemusela dávat do zastupitelstva tak tam dala 0,5 mil. Kč a 
když se podíváme na další řádek tak tam je 350 tis. Kč. Takže v podstatě radou tam přišlo 
celkem 850 tis. Kč,-. Mám obavu z toho, aby to nebylo obcházení zákona o zadávání 
veřejných zakázek. Druhý případ rekonstrukce a modernizace budovy ZŠ Bednářova 28 – 
minule zastupitelstvo neschválilo 1,700.000,- Kč – opět se dává 0,5 mil. Kč. Třetí případ 
multifunkční dětské hřiště MŠ Zelná – minule zastupitelstvo vyřadilo částku 1,700.000 ,- Kč a 
RMČ opět dává 500 tis. Kč a v dalším rozpočtové opatření, které bude schvalovat 
zastupitelstvo dává 700 tis. Kč. Tady je evidentní, co rada dělá s financemi v naší městské 
části. 
 
p. starosta – RMČ toto rozhodnutí udělala a je to pro každý jednotlivý případ. Školy a školky 
se mohou spravovat pouze o prázdninách nikoliv ve školním roce a nenechám je zanedbat tak 
jak byly zanedbané za Vašeho vedení. Musíme je uvést do stavu „normálnosti“ jak jsme 
uváděli již několikrát. Je to na každý jiný účet na nábytkové vybavení a rekonstrukci budovy. 
Hřiště, aby se mohlo dodělat, protože se získaly peníze z MMB a nestačí to na to, aby se to 
alespoň dodělalo do nějaké „okleštěné“ podoby. 
 
pí Ing. Böhmová –  Kdokoliv ze zastupitelů se může podívat do kterékoliv školy nebo školky 
a podívat se co se za co udělalo eventuálně abychom mohli pohlédnout do účetních dokladů? 
 
p. starosta – Jistě, samozřejmě. 
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí provedení RO č. 5 /2017 – viz příloha. 
 
 

6.2  Rozpočtové opatření č. 6/2017  
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 

 
Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů o:  
 
- investiční dar na pořízení „Hracích prvků pro hřiště v sídlišti“ od akciové společnosti 
Teplárny a.s.; odvody z investičních fondů MŠ, ZŠ a Koupaliště Brno-jih, příspěvkových 
organizací; neinvestiční transfer z MPSV ČR na SPOD; a uspořené finanční prostředky 
z minulých let na krytí ostatních výdajových položek.   
 



9 
 

Na straně výdajů byla navýšena: 

- investiční položka na pořízení „Hracích prvků pro hřiště v sídlišti“; příspěvek na provoz pro 
ZŠ, MŠ a Koupaliště Brno-jih ve výši zaslaného odvodu těchto organizací z investičních 
fondů ve výši odpisů; navýšení výdajových položek na SPOD; dále se jedná především o 
přesuny mezi výdajovými položkami z rezerv kapitálových výdajů. Byly navýšeny položky 
na investiční akce „Rekonstrukce a modernizace budovy ZŠ Bednářova 28“, „Venkovní 
posilovna a rozběhová dráha ul. Jezerní“, „Hrací prvky pro hřiště Zelná“, „MŠ Slunná – 
rekonstrukce a modernizace budovy“, „Rekonstrukce a modernizace budovy Havránkova 82“, 
„ZŠ Tuháčkova – modernizace IT sítě“, „Rekonstrukce a modernizace budovy MŠ Kšírova 3; 
navýšení a přesun položek týkajících se dovybavení nově zřízené JSDH a jejich provozních 
výdajů; provozní položky na opravy komunikací a majetku MČ Brno-jih; položky služeb 
v souvislosti s vyššími náklady na zimní údržbu komunikací a chodníků; na rozšíření 
vánočního osvětlení; spotřeba materiálu na nákup 2000 ks sáčků na psí exkrementy; na nákup 
4 párů krojů (4 ks dámských+4 ks pánských) a ostatní přesuny dle potřeb a požadavků ÚMČ 
Brno-jih. 
- úprava RO č.6/2017 přímo na ZMČ na návrh pana starosty Mgr. Ing. Daniela Kypra, dle 
písemného podkladu. Jedná se o navýšení investičních položek na akce: „Kanalizace 
Modřická (Na kopečku) a Zelná“, „Mycí centrum černého a bílého nádobí ZŠ Tuháčkova“, 
„Nákup konvektomatu pro ZŠ Tuháčkova“ a neinvestiční prostředky na provoz Koupaliště 
Brno-jih. 
 
 
Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č. 6/2017 – tabulka. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
RMČ Brno-jih RO č. 6/2017 odsouhlasila na 81. zasedání R7/081 konaném dne 23. 8. 2017                       
a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
P. starosta přečetl částky doplněné v bodu 6.2: 
1,100.000,- Kč / Mycí centrum černého a bílého nádobí ZŠ Tuháčkova 
400.000,-  Kč / Nákup konvektomatu pro ZŠ Tuháčkova 
2,500.000,- Kč / Kanalizace Modřická (Na kopečku) a Zelná 
800.000,- Kč / Příspěvek na provoz p.o. Koupaliště Brno-jih 
 
 
Mgr. Haluza – „To je legrace? Proč jste nám návrh nedali na stůl? Za klub ČSSD oznamuji, 
že odmítáme o těchto návrzích hlasovat.“ 
p. starosta – „Dáváme teď, ani v RMČ to nebylo, dáváme to ZMČ. Bereme na vědomí.“ 
 
Ing. David Rotrekl poskytl doplňující informace k příspěvku v částce 800.000,- Kč pro 
Koupaliště Brno-jih. Situace vznikla 31.05.2017 po bývalém řediteli při placení faktur 
z minulosti např. za „Dětský den“. Z původního 1 mil Kč se snížil zůstatek z uvedeného 
důvodu na 400.000,- Kč. Teď chybí peníze na opravu všeho, co je venku (katastrofální stav). 
Jedná se o neinvestiční peníze. Koupaliště Brno-jih a technické sítě zabezpečují kompletně 
opravu mobiliáře MČ Brno-jih (lavičky, odpadkové koše, hřiště atd.). Je to příspěvek na 
provoz. Jakmile bude dopracováno od účetní tak předloží doklady. 
 
p. xxx – Dotaz jaký byl letos příjem z koupaliště ze vstupného? 
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Ing. David Rotrekl – Nemá přesně spočítané od účetní - tržby 3,000.000,- Kč, 2,650.000,- Kč 
bez DPH.  Až to účetní zpracuje dodá zpětně materiály. 
 
Pan Ing. Harant - Vznesl námitku, že takový postup doplňování rozpočtového opatření není 
dle statutu a pravidel zastupitelstva a žádá aby byl prověřen kontrolní komisí. 
 
p. Reich – Dotaz na pořízení 4 párů krojů. 
 
p. starosta – Je to návrat k tradicím. Bude Poleskavský ples – budeme mít svoji chasu, dle 
historických materiálů se nechají zhotovit kopie. Dále se využijí, eventuálně na hody, aby se 
tradice nějak vrátila. 
 
Pí Ing. Bártová – upřesnila, že se jedná o povýšení rozpočtového opatření z částky 8,208.000,-
Kč na částku 12,344.000,- Kč. 
 
 
Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 6 /2017 – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 2         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 

 
 
 
Zastupitelstvo MČ Brno-jih pověřuje kontrolní výbor na návrh pana Ing. 
Haranta kontrolou tohoto postupu při tvorbě rozpočtového opatření. 
Hlasování:        pro – 17      proti – 0     zdržel se – 0   
Návrh pana Ing. Haranta byl přijat. 
 
       
 
 
     

ad 7) Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období              
2019-2023 

 
 

7.1  Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2019-2023 
                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 

 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih:  
Na 81. zasedání dne 23. 8. 2017 RMČ Brno-jih schválila střednědobý výhled rozpočtu na 
období 2019-2023, ve kterém jsou zahrnuty i dosud neuzavřené smluvní vztahy, v daném 
rozsahu. 
 
 
Zdůvodnění: 
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Zastupitelstvo města Brna na svém Z7/29. zasedání konaném dne 20. 6. 2017 schválilo 
„Rozsah a strukturu střednědobého výhledu rozpočtu města Brna na období 2019-2023“.  
V souladu se chváleným výše uvedeným materiálem a ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 
Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů jsme vypracovali návrh střednědobého 
výhledu rozpočtu MČ Brno-jih – viz příloha.  
Dle ustanovení čl.76 odstavec 3 Statutu města Brna zastupitelstvo městské části schválí 
střednědobý výhled rozpočtu každoročně do 30. 9. Střednědobý výhled rozpočtu se 
každoročně aktualizuje. Tabulky pro sestavení střednědobého výhledu rozpočtu zasílá MMB 
ORF. 
Ve střednědobém výhledu rozpočtu je odhad příjmů, který byl proveden na základě 
zkušeností z minulých let a rámcového odhadu daňového a inflačního vývoje i s ohledem na 
celosvětovou ekonomickou situaci. 
Výše kapitálových výdajů se bude vyvíjet podle množství volných finančních zdrojů na 
financování investičních akcí i s ohledem na celkové hospodaření MČ Brno-jih. 
 
Příloha:  
Tabulka střednědobého výhledu rozpočtu na období 2019-2023. 
 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2019-2023 
v daném rozsahu - viz příloha. 
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
ad 8) Změna zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – svěření majetku ve 

vlastnictví zřizovatele příspěvkové organizaci 
 
8.1 
Změna zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – svěření majetku ve vlastnictví 
zřizovatele příspěvkové organizaci 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23.08.2017 
 

Přílohy: 
Návrh změny zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – Dodatek č. 11, úplné znění – 7 stran 
Návrh Přílohy č. 11 zřizovací listiny ZŠ Tuháčkova – 1 strana 
 
 
 
 
Komentář:  
Změna se týká Čl. V. odst. 1. zřizovací listiny, kde se doplňuje 11. příloha v pořadí. MČ 
Brno-jih jako zřizovatel školy pořídila do svého vlastnictví nový konvektomat do školní 
kuchyně a tímto jej svěřuje příspěvkové organizaci k jejímu hospodářskému využití. 
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Projednáno v RMČ Brno-jih na 81. zasedání dne 23. 8 2017 s výsledkem: 
RMČ Brno-jih souhlasí s návrhem změny zřizovací listiny Základní školy Brno, 
Tuháčkova 25, příspěvkové organizace a doporučuje ZMČ Brno-jih tento návrh schválit. 
 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh změny zřizovací listiny Základní školy Brno, 
Tuháčkova 25, příspěvkové organizace a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 9) Změny ÚPmB 
 
9.1 
Vyjádření ke změně Územního plánu města Brna. Změna spočívá 
v převedení plochy nestavební nestavebních krajinné zeleně na plochu 
stavební smíšenou na pozemku parc.č. 230/4 v k.ú. Dolní Heršpice. Žadatel: 
xxx   

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 78. zasedání dne 26.07.2017 
 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih: na 78. zasedání R7/078 dne 26. 7. 2017. 
RMČ Brno-jih projednala žádost o stanovisko k návrhu změny z plochy nestavební krajinné 
zeleně na plochu stavební smíšenou na pozemku parc. č. 230/4 v k.ú. Dolní Heršpice a na 
základě doporučení komise výstavby a životního prostředí nesouhlasí s návrhem změny 
z plochy nestavební krajinné zeleně na plochu stavební smíšenou. RMČ Brno – jih 
doporučuje ZMČ Brno – jih její usnesení schválit. 
  
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih na základě doporučení RMČ Brno-jih nesouhlasí se                                    
změnou ÚPmB, týkající se změny plochy nestavební krajinné zeleně na plochu stavební 
smíšenou na pozemku parc.č. 230/4 v k.ú. Dolní Heršpice.  
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 

 

9.2 
Stanovisko ke zpracované studii MČ Brno-jih. Zpracovaná studie řeší 
možnosti reálného územního rozvoje jihu města Brna z pohledu MČ Brno-
jih, zpracovanou společností Atelier ERA, sdružení architektů Fixel a Pech 
ve spolupráci se společností PK OSSENDORF s.r.o. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 73. zasedání dne 24.05.2017 
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Pořizuje:  
Městská část Brno-jih 
 
Podklady:      
1) studie – přenosné médium (CD) 
2) prezentace pro zastupitele MČ  
 
Projednáno v RMČ Brno-jih: na 73. zasedání dne 24. 5. 2017. RMČ Brno – jih projednala 
zpracovanou studii a požaduje, aby byla studie zařazena do evidence územně plánovací 
činnosti a nahradila studii Studie Rozvojové území Brno-jih dopracování 2011. RMČ Brno – 
jih doporučuje ZMČ Brno – jih její usnesení schválit 
  
Pan Ing. Harant – vznesl dotaz. Byl na prezentaci studie, kterou mimochodem považuje za 
velmi zdařilou, ale v žádném případě nemůže posoudit a projednávat, a tak navrhuje, aby tato 
studie byla považována jako základ pro další kroky. Má zpracovaný protinávrh. 
Dále proběhla rozprava mezi p. starostou, p. Janíčkem, Ing. Harantem, p. Reichem, Ing. 
Konečným, Ing. Davidem Rotreklem a Mgr. Haluzou o doplnění textu v protinávrhu Ing. 
Haranta. 
 
Ing. Zdeněk Harant předložil protinávrh usnesení k bodu 9.2: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí studii „Možnosti reálného územního rozvoje jihu města Brna 
z pohledu MČ Brno-jih“ která by měla být výchozím diskusním podkladem pro práce na 
novém územním plánu a další jednání s dotčenými orgány k problematice územního rozvoje a 
celkové urbanistické koncepce jihu města Brna. 
 
Návrh pana starosty o přestávku v délce 10 minut. 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Byla schválena přestávka od 19,15 – 19,25 h 
 
Pokračování zasedání ZMČ v 19,25 h 
 
Usnesení navrhl p. starosta: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí studii „Možnosti reálného územního rozvoje jihu města 
Brna z pohledu MČ Brno-jih“, která by měla být výchozím diskusním podkladem pro 
práce na novém územním plánu a další jednání s dotčenými orgány k problematice 
územního rozvoje a celkové urbanistické koncepce jihu města Brna s cílem vytvoření 
nové územní studie, která by nahradila Studii Rozvojové území Brno-jih dopracování 
2011. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
ad 10) Kritéria pro přidělení obecních bytů bez pohledávky                      

a závazků 
 
10.1                              
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Projednání „Pravidel  pro výběr žadatelů o pronájem obecního bytu                           
a bytovou náhradu v MČ Brno-jih“ 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání dne 06.09.2017 
Obsah (přílohy):   

1. Pravidla  pro výběr žadatelů o pronájem obecního bytu a bytovou náhradu v MČ Brno-
jih   

 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na  82. zasedání konaném dne  06.09.2017. RMČ Brno – jih         
na základě doporučení bytové a dislokační komise schvaluje „Pravidla pro výběr žadatelů                  
o pronájem obecního bytu a bytovou náhradu v MČ Brno-jih“.   
 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje Pravidla pro výběr žadatelů o pronájem obecního bytu a 
bytovou náhradu v MČ Brno-jih. ZMČ Brno-jih ukládá  BO vyrozumět písemně BO MMB. 
                                                                                                                         
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 11) Prodej, směna majetku města Brna 

 

11.1                               
Žádost paní xxx o vyjádření k nabytí pozemku p.č. 811/23 v k.ú. Přízřenice 
(ve vlastnictví žadatelky), do vlastnictví statutárního města Brna.  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 76. zasedání dne 21.06.2017 
 

 
Usnesení: 
ZMČ Brno – jih doporučuje nabytí pozemku p.č. 811/23 v k.ú. Přízřenice z vlastnictví paní  
xxx, do vlastnictví statutárního města Brna, z úrovně statutárního města Brna. ZMČ Brno-jih 
ukládá MO vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
  
                                                                                                              
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
11.2                           
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno o vyjádření k prodeji 
části pozemku p.č. 915/26 v k.ú. Přízřenice, ve vlastnictví statutárního 
města Brna, za účelem výstavby RD, formou nabídkového řízení. 

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 76. zasedání dne 21.06.2017 
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Usnesení: 
ZMČ Brno – jih nedoporučuje prodej části pozemku p.č. 915/26 v k.ú. Přízřenice,                         
ve vlastnictví statutárního města Brna, za účelem výstavby RD, formou nabídkového 
řízení. ZMČ Brno-jih ukládá MO vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
                                                                                                                
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
11.3                               
Žádost společnosti PESTR, s.r.o., IČ: 475 47 260, se sídlem Paťanka 
2617/17a, 160 00 Praha 6 o vyjádření k prodeji pozemků p.č. 1200,                        
p.č. 1279/4 a p.č. 1279/5 v k.ú. Trnitá.  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 76. zasedání dne 21.06.2017 
 

 
Usnesení: 
ZMČ Brno – jih nedoporučuje prodej pozemků p.č. 1200, p.č. 1279/4 a p.č. 1279/5 vše 
v k.ú. Trnitá, pro společnost PESTR, s.r.o., IČ: 475 47 260, se sídlem Paťanka 2617/17a, 
160 00 Praha 6. ZMČ Brno-jih ukládá MO vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
                                                                                                                
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 

 
 

11.4                               
Žádost manželů xxx o vyjádření k prodeji části pozemku p.č. 490, k.ú. Dolní 
Heršpice.                                                               

 Projednáno v RMČ Brno-jih na 78. zasedání dne 26.07.2017 
 

 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej části pozemku p.č. 490, k.ú. Dolní Heršpice manželům 
xxx. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 
 
11.5                               
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Žádost MO MMB, se sídlem Malinovského nám. 3, 601 67 Brno, 
o vyjádření  k využití předkupního práva k nabytí stavby pro rodinnou 
rekreaci č.e. 322, situované na pozemku p.č. 1124/12, k.ú. Horní Heršpice, 
ve vlastnictví statutárního města Brna. 

   Projednáno na: 78. zasedání RMČ Brno – jih konaném dne 26.07.2017  
 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih doporučuje využití předkupního práva k nabytí stavby pro rodinnou rekreaci 
č.e. 322, situované na pozemku p.č. 1124/12, k.ú. Horní Heršpice, ve vlastnictví statutárního 
města Brna. 
 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB 
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
Návrh p. starosty na doplnění usnesení, že je to z úrovně města Brna: 
ZMČ Brno-jih doporučuje využití předkupního práva k nabytí stavby pro rodinnou rekreaci 
č.e. 322, situované na pozemku p.č. 1124/12, k.ú. Horní Heršpice, z úrovně města Brna ve 
vlastnictví statutárního města Brna. 
 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
Revokace hlasování k návrhu p. starosty na doplnění usnesení, že je to 
z úrovně města Brna 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení s doplněním bylo zrušeno. 
 
 
Revokace hlasování k původnímu usnesení 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo zrušeno. 
 
 
Nové usnesení včetně doplnění dle návrhu p. starosty: 
ZMČ Brno-jih doporučuje využití předkupního práva k nabytí stavby pro rodinnou rekreaci 
č.e. 322, situované na pozemku p.č. 1124/12, k.ú. Horní Heršpice, ve vlastnictví statutárního 
města Brna z úrovně města Brna. 
 



17 
 

ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
 
11.6                               
Žádost firmy LG květiny velkoobchod s.r.o., se sídlem K. Čapka 2006, 
753 01  Hranice,  IČ: 26773376 o vyjádření pro MO MMB k  prodeji  
pozemků p.č. 383/95, p.č. 383/103,  p.č. 383/114, p.č. 383/118, p.č. 383/122 a 
p.č. 383/126 v k.ú. Dolní Heršpice, pro firmu FLORPLANT s.r.o., se sídlem 
Kaštanová 740/141, 617 00  Brno, IČ: 25374320, která je nástupnickou 
společností firmy LG květiny velkoobchod s.r.o., IČ: 26773376.  

Projednáno na: 80. zasedání RMČ Brno – jih konaném dne 08.08.2017  
 

Usnesení: 
 
ZMČ Brno-jih doporučuje prodej pozemků p.č. 383/95, p.č. 383/103, p.č. 383/114, 
p.č. 383/118, p.č. 383/122 a p.č. 383/126 v k.ú. Dolní Heršpice, pro firmu FLORPLANT 
s.r.o., se sídlem Kaštanová 740/141, 617 00  Brno, IČ: 25374320, která je nástupnickou 
společností firmy LG květiny velkoobchod s.r.o., se sídlem K. Čapka 2006, 753 01  Hranice, 
IČ: 26773376. 

 

ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
 
Mgr. Haluza – Má protinávrh na nesouhlas, který předkládá. V minulém zasedání ZMČ Brno-
jih byl tento bod stažen, v RMČ také stažen. Lokalita je velmi důležitá pro MČ, je to obrovské 
území, které by s mělo zcelit. Pozemky by měly zůstat MČ pro další generace. 
 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy kdy nedoporučuje prodej pozemku: 
Hlasování:     pro – 7         proti – 0         zdržel se – 9      nehlasoval – 1 
 
Hlasování o původním návrhu usnesení, které doporučuje prodej pozemku: 
Hlasování:     pro – 9         proti – 6         zdržel se – 2      nehlasoval – 0 
 
 
Usnesení nebylo přijato  
                          
11.7                               
Žádost MO MMB o vyjádření ke zcizení částí pozemků p.č. 915/18, p.č. 
915/19, p.č. 916 a p.č. 917 vše v k.ú. Přízřenice. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 80. zasedání konaném dne 08. 08. 2017  
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Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nedoporučuje zcizení částí pozemků p.č. 915/18, p.č. 915/19, p.č. 916 a p.č. 
917 vše v k.ú. Přízřenice.  
ZMČ Brno-jih ukládá MO vyrozumět písemně žadatele. 
                                                                                                                       
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
11.8                               
Projednání  zařazení  domu  Dornych č. or. 55, č. pop. 71 do seznamu domů 
určených k odprodeji 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne  06.09.2017.  
 
Komentář:   
Dům je ve špatném technickém stavu a  náklady na opravu by byly neekonomické. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne  06.09.2017.  
RMČ Brno – jih schvaluje zařazení domu Dornych č. or. 55, č. pop. 71 do seznamu domů 
určených k odprodeji. 
 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje zařazení domu Dornych č. or. 55, č. pop. 71 do seznamu domů 
určených k odprodeji. 
ZMČ Brno-jih ukládá  BO  vyrozumět písemně BO MMB. 
 
                                                                                                                             
Mgr. Haluza – Má protinávrh na nesouhlas, který předkládá. Ve stávajícím plánu je 
zakreslena Bratislavská radiála. Jelikož je v tomto územním plánu namalovaná tato 
komunikace tak z tohoto důvodu by se ani pozemky ani nemovitosti neměly prodávat. 
 
 
Hlasování o protinávrhu Mgr. Haluzy kdy nedoporučuje zařazení domu Dornych č. or. 
55, č. pop. 71 do seznamu domů určených k odprodeji: 
Hlasování:     pro – 7         proti – 0         zdržel se – 9      nehlasoval – 1 
Hlasování o původním návrhu usnesení, které schvaluje zařazení domu Dornych č. or. 
55, č. pop. 71 do seznamu domů určených k odprodeji: 
Hlasování:     pro – 8         proti – 6         zdržel se – 3      nehlasoval – 0 
 
Usnesení nebylo přijato 
 
 
 
 

ad 12) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města 
Brna   
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12.1   
                                                                                         
Návrh obecně závazné vyhlášky č…/2017, kterou se stanovují podmínky 
pro spalování suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 77. zasedání konaném dne 12. 7. 2017 
 
 
Komentář:   
Statutární město Brno, OŽP MMB navrhuje nové znění textu OZV č. …/2017, která 
nahrazuje OZV č. 21/2011, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných 
materiálů ve statutárním městě Brně. 
Předkládaná OZV č. …./2017 navrhuje nové znění OZV z důvodu nepřehlednosti v textu po 
několika novelizacích. Do textu přibyl článek 2 odst. 3) o zákazu spalování v neděli a 
státem uznávané svátky, nadále v příloze vyhlášky platí podmínky pro spalování suchých 
rostlinných materiálů - MČ Brno-jih celoročně bez omezení (s výjimkou nově stanového 
zákazu spalování v neděli a ve státem uznávaný svátek). 
Zároveň byla aktualizována sankční ustanovení dle platných právních předpisů. 
 
Příloha: 

-  dopis MMB OŽP 
-  důvodová zpráva 
-  OZV č…../2017        

 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 77. zasedání konaném dne 12. 7. 2017. 
RMČ Brno-jih souhlasí s návrhem nové OZV č. …/2017, která zrušuje obecně závaznou 
vyhlášku statutárního města Brna č. 21/2011, kterou se stanovují podmínky pro spalování 
suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně, ve znění obecně závazné vyhlášky 
statutárního města Brna č. 2/2013, 14/2013 a 9/2015. 
 
RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s návrhem nové OZV č. …/2017, která zrušuje obecně závaznou 
vyhlášku statutárního města Brna č. 21/2011, kterou se stanovují podmínky pro spalování 
suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně, ve znění obecně závazné vyhlášky 
statutárního města Brna č. 2/2013, 14/2013 a 9/2015. 
ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního prostředí písemně vyrozumět MMB OŽP. 
 
Hlasování:     pro – 12         proti – 3         zdržel se – 1      nehlasoval – 1  
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
12.2                                                                                                             
Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. ……/2017, 
kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města 
Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších 
vyhlášek 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne 6. 9. 2017 
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Komentář:  
V souladu s čl. 77 odst. 3 a 4 Statutu města Brna se předkládá ZMČ Brno-jih k zaujetí 
stanoviska návrh novelizace Statutu města Brna. Navrhovaná úprava řeší: 
 
- v oblasti životního prostředí přesouvá kompetenci z ÚMČ na MMB „vyjádření k závaznému 
stanovisku Krajského úřadu k umístění stacionárního zdroje dle přílohy č. 2 k zákonu o 
ochraně ovzduší“,   
- v oblasti dopravy zavedení výdeje dokladů v projektu rezidentního parkování 
prostřednictvím jednotného systému a jednoho výdejního místa pro celé měst Brno, 
- v oblasti technických sítí – zřízení „technického pracoviště“ pro lepší koordinaci 
výkopových prací, dotýkající se dopravy ve městě Brně, 
- v oblasti zdraví – změna působnosti obcí u tzv. „sociálních pohřbů“, upřesnění v oblasti 
přestupků, 
- v oblasti přestupků – technická úprava v souvislosti s novým zákonem o přestupcích. 
 
 
Předkládaná verze novely byla na úrovni MMB projednána a doporučena Pracovní skupinou 
pro přípravu novelizace Statutu města Brna na jednání konaném dne 21.6.2017. 
 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne 6. 9. 2017. 
RMČ Brno-jih souhlasí s předloženým zněním návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního 
města Brna č. ……/2017, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního 
města Brno č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších vyhlášek.  
 
RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s předloženým zněním návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního 
města Brna č. ……/2017, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního 
města Brno č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších vyhlášek.  
 
ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně vyrozumět Organizační odbor 
MMB.                                                                                                         
 
Hlasování:     pro – 16         proti – 1         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
 

12.3                                                                                                             
Změna obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2017 o 
regulaci provozu hazardních her 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne 6. 9. 2017 
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Komentář:  
Společnost multigate, a.s. požádala dne 19.6.2017 o zařazení adresy Brno, Hněvkovského 
695/83a mezi místa, na nichž je v souladu s „Pravidly statutárního města Brna pro vymezení 
lokalit, které je možné zařadit mezi místa, na nichž může být povoleno provozování 
hazardních her“, schválenými Radou města Brna dne 14.2.2017. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 82. zasedání konaném dne 6. 9. 2017. 
RMČ Brno-jih nesouhlasí: 
s provozováním hazardních her na území městské části Brno-jih v souladu s „Pravidly 
statutárního města Brna pro vymezení lokalit, které je možné zařadit mezi místa, na nichž 
může být povoleno provozování hazardních her“, schválenými Radou města Brna dne 
14.2.2017. 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nesouhlasí: 

1. s provozováním hazardních her na území městské části Brno-jih v souladu s „Pravidly 
statutárního města Brna pro vymezení lokalit, které je možné zařadit mezi místa, na 
nichž může být povoleno provozování hazardních her“, schválenými Radou města 
Brna dne 14.2.2017. 

2. se zařazením adresy „Hněvkovského 695/83a do článku 3 odstavec 2 obecně závazné 
vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2017. 

 
ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního prostředí písemně vyrozumět odbor rozpočtu 
financování MMB. 

 
 
Hlasování:     pro – 11         proti – 0         zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato 
 
 
ad 13) Různé   
13.1  
Dotazy, připomínky  
 
Mgr. Haluza – Dotaz na jednotlivá pravidla výběrových řízení v MČ Brno-jih. Např. na 
ředitele p.o. Koupaliště Brno-jih. Na 77. zasedání RMČ, která se konala 12.07.2017 pod 
bodem 8.3 je ve druhém usnesení návrh na jmenování Ing. Petra Dočekala s termínem 
nástupu 01.10.2017, které odsouhlasila. Na 79. zasedání RMČ konaném 28.07.2017 pod 
bodem 2.1 RMČ revokuje usnesení kdy byl Ing. Petr Dočekal jmenován ředitelem Koupaliště 
Brno-jih, p.o.. Zajímalo by mě, co tak radikálního se odehrálo mezi 12.07.2017 a 28.07.2017 
což je 16 dní, že někteří členové Rady hlasovali tak jak hlasovali? 
 
p. starosta – V původním zadání na výběrové řízení obsazení funkce ředitele Koupaliště byl 
požadavek na nástup 01.07.2017. Přesto výběrová komise, ačkoliv kandidát nesplnil 
požadavek data nástupu, vybral jako jediného a vhodného kandidáta. Nicméně nastalo to, že 
původní p. ředitel ukončil svoji činnost k 31.07.2017 a Koupaliště by bylo od 01.08.2017 bez 
ředitele. Proto jsme přistoupili k tomu rozhodnutí revokovat a ponechat současného ředitele 
ředitelem, abychom uprostřed sezóny nebyli bez ředitele Koupaliště. 
 
Mgr. Haluza – Já jsem si dovolil citovat přímo usnesení RMČ. 
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p. starosta – Však jsem Vám to vysvětlil. 
 

Mgr. Haluza – V usnesení je termín nástupu 01.10.2017, není tam nic o datu 01.07.2017 nebo 
01.08.2017. 
 

p. starosta – Přečtěte si inzerát na výběrové řízení, tam byl nástup od 01.07.2017. 
 
p. místostarosta – Jedna věc, která se Radě nelíbila bylo to, že zůstal jeden uchazeč. Přihlásili 
se tři, jeden odstoupil a druhý byl odmítnut, že nesplnil podmínky. Tehdy dosavadní ředitel 
oznámil ukončení, protože dostal nabídku nového zaměstnání. Tehdy jsme oslovili pana Ing. 
Dočekala, jestli může nastoupit už od 01.08.2017. 
 
Ing. Harant – Stav trvá dodnes, je tam prozatímní ředitel.  
 
p. Reich – Vychází to při dvouměsíční výpovědní lhůtě na 01.10.2017. 
 
Mgr. Haluza – Podstatou je, že jste zrušili výběrové řízení s kandidátem, který měl nastoupit 
od 01.10.2017. Chtěli jste po něm, aby nastoupil 01.08.2017, ale on nenastoupil. 
 
p. místostarosta – Je to zavádějící, uprostřed sezóny jsme mohli být bez ředitele. Jsme rádi, že 
dosavadní ředitel pokračuje. 
 
Ing. Dočekal – Výběrové řízení vypsáno k datu 01.07.2017, tak jak byly postaveny termíny, 
tak k tomu datu by nenastoupil nikdo. Ředitel Koupaliště dosud není, pan Rotrekl mladší je 
pověřen pouze jeho řízením. Je to jiná kategorie než je ředitel. Byl jsem vyzván k podepsání 
smlouvy - jmenování, nakonec to vyšlo na datum pátek 28.07.2017. Až tento den jsem se 
dověděl, že mám nastoupit od 01.08.2017. Já jsem odpověděl, že za takových podmínek 
nemám zájem. Ještě ten den odpoledne se revokovalo usnesení o mém jmenování v RMČ 
včetně výběrového řízení. 
 
Mgr. Haluza – Zápis z této RMČ je v 10,00 hod. dne 28.07.2017. 
 
p. starosta – Ano, začala ráno pak byla přerušena a pokračovala odpoledne. 
 
Ing. Böhmová – Dotaz na pana Ing. D. Rotrekla proč se nepřihlásil do konkurzu? 
 
Ing. David Rotrekl – Neměl jsem zájem. 
 
Mgr. Haluza – Tak jak jsem slyšel od pana Dočekala, kde se vzalo to datum 01.08.2017? 
 
p. místostarosta – Vysvětlení je jednoduché. Zasedání RMČ začalo ráno 28.07.2017. Jednou 
z možností bylo zeptat se jestli p. Dočekal může nastoupit 01.08.22017. Po odpovědi pana 
Dočekala RMČ přijala rozhodnutí. 
 
p. starosta – Jiné řešení nebylo. 
 
Mgr. Haluza – Rodiče z MŠ Kšírova volali, proč se v létě během prázdnin nepracovalo. Jaká 
je sepsaná smlouva a v ní termín od kdy do kdy bude hotovo a kdy bude reálně MŠ Kšírova 
hotová? Co jsem se dověděl bylo rodičům řečeno „Nechte si děti doma, ti co můžete“. 
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p. starosta – Ve školce se pracovalo také uvnitř a nejen venku. Chodil jsem tam pravidelně. 
Termín smlouvy je do 30.09.2017. Kolaudace bude 26.09.2017. Rodičům nikdo neříkal, že si 
mají nechat děti doma, je to akce paní ředitelky. Prodlužovali jsme termín pro vícepráce. 
Rodiče jsem o tom informoval e-mailem a MŠ Kšírova dočasně funguje na MŚ 
Hněvkovského. 
 
Dále proběhla rozprava mezi p. starostou a panem Mgr. Haluzou ohledně předání staveniště 
na jeho pozemku. Mgr. Haluza oznámil, že nebyl předem informován o době a čase předání 
pozemku dle platné smlouvy. Pan starosta odpověděl, že není potřeba, že to vyplývá ze 
smlouvy. 
 
Paní Ing. Böhmová se hlásila do diskuze, přesto pan starosta oznámil, že ukončil diskuzi 
a končí zasedání zastupitelstva. 
 
13.2      
Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 17. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          
Ukončení zasedání v 20,20 h. 
 
 
 
 
 

Zapsala: Maděryčová Jitka 
V Brně dne 15.09.2017 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
Ing. Anna Böhmová……………………………………….................................. 
 
 
Petr Kittner .………........………………………………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


